
 
Mötesprotokoll till styrelsemöte med Vaggeryds näringslivsråds 
styrelse och övriga inbjudna 
Tid: 15 september 2020, kl. 16.00-18.00 
Plats: Happy Homes, Vaggeryd 

Närvarande: 

• Stefan Aronsson (inhoppare för Jörgen Johansson) 
• Thomas Wilson 
• Ulf Abrahamsson 
• Kent Williamsson 
• Annika Hedvall 
• Simone Kamm 
• Sören Karlsson 
• Gert Jonsson 
• Johan Thorsell 

 
Agenda:  

1. Avveckling Kommanditbolaget, Delårsbokslut, kvarstående medel och fortsatt process  
2. Johan Thorsell presenterar tankar kring fortsatt arbete VNR  
3. Information Science Park  
4. Aktiviteter 2020 och 2021  
5. Rapporter från Möbelclustret, VNR ideella förening och Vaggeryds Handel.  
6. Vaggeryds Kommun informerar  
7. AF informerar  
8. Övrigt.  

 

Stefan hälsar välkommen till Happy Homes 

Stefan Aronsson som driver Happy homes i Vaggeryd, Jönköping, Sävsjö och Karlskoga, hälsar 
välkommen till konferenslokalen och berättar om verksamheten. 

1. Avveckling Kommanditbolaget, Delårsbokslut, kvarstående medel och 
fortsatt process 

Gert Jonsson och Mårten Ewertson får i uppdrag att komma överens om en fördelning av 
kvarstående medel. 

Ulf Abrahamsson trycker på vikten av att snabbt få till en förening som fungerar som både 
medspelare och motpart. 

2. Johan Thorsell presenterar tankar kring fortsatt arbete VNR 

Johan lägger fram förslag på utformning av blivande VNR-råd och välkomnar input från de 
deltagande på mötet. Powerpointen ligger bifogat i mejlet. Här kommer synpunkterna efter 
presentationen på mötet: 

• Viktigt få med alla delar, exempelvis besöksnäring och natur. 



 
• Deltagare från kommunen behöver inte alltid vara återkommande, utan kan gästspela 
• Ka näringslivschefen vara utanför den konstellationen? Hen ska representera både 

näringslivet och kommunen. 
• Dagordningen senaste två åren inbjuder inte till spännande möten. Vi behöver ha frågor som 

stimulerar och fängslar. Viktigt att näringslivet själva är med och bidrar med vad som är 
intressant.  

• Måste det vara ett råd? Kanske jobba mer digitaliserat, i små kluster i stället för ett. Svar: det 
hoppas vi att man gör i den ideella föreningen.  

• Behöver inte vara formella möten men bra att fortsätta bedriva minnesanteckningar från 
mötet.  

• Arbetsformerna ska man titta på när man väl har ett råd. 
• Förslagsvis köra olika teman på mötena. Ex kompetensförsörjning, med BUN. 
• Arbetsförmedlingen är en fortsatt viktig spelare för att: 

o De ger korrekt och snabb information 
o AF tar med sig våra tankar tillbaka 

• Viktigt med samspel med andra föreningar, exempelvis handelsföreningen.  

3. Information Science Park 

Elin Ohlsson, ny affärsutvecklare på Science Park sedan augusti 2020, presenterar sig. Hon har 
tidigare jobbat många år inom rekryteringsbranschen, jobbat med och besökt företag i hela länet. 
Olika bolag, branscher och myndigheter. Har ingenjörsutbildning från början. Har även varit 
golfspelare i Europatouren, bott i USA och spelat collegegolf. 

Hon berättar om Science Parks verksamhet. 

Elin Ohlsson jobbar 50 % åt Vaggeryd och 50 % åt Mullsjö. Hon sitter en dag i veckan på Skillingehus 
och en dag i veckan på Fenix. 

Detta händer nu och framöver på Science Park: 

• Strategiarbete för 2021-2023 
• Kreativa idéer, nystartade företag och tillväxtföretag 
• Innovation i både nya och etablerade företag – morgondagens affär 
• Verksamhetsplan 2021 

o Fokus områden - innovation, digitalisering (AI & e-handel), hållbarhet 
• IRW (innovation rumway) – att arbeta med innovationsledning och utvecklingsstrategi 

Elin uppmanar att hålla ögonen på kalendern på www.sciencepark.se där det läggs ut kostnadsfria 
kurser och utbildningar löpande. 

4. Aktiviteter 2020 och 2021 

Johan Thorsell berättar om vad som händer i näringslivsarbetet just nu, kring: 

Start av nya företag 

• Elin Ohlsson, Science Park 
• Start-up och innovationsutveckling i befintliga företag 

Stöd till befintliga företag, Covid-19 

http://www.sciencepark.se/


 
• Korttidspermitteringar och varsel (uppsägningar/konkurser) 
• konferens + fordonskomponenter 
• Expansioner 
• Utbildningar, kompetensutveckling, matchmaking 
• Hur möter vi hösten? Vilka förändringar blir bestående? 

Nya etableringar 

• Många förhandlingar kring markköp pågår (två större etableringar och en expansion) 
• Långsammare etableringsprocesser, men snabbare sedan några veckor tillbaka 
• Nya etableringsförfrågningar varje vecka 

Detta händer externt: 

• Högt tryck på attraktiv verksamhetsmark 
o Stigamo i fokus - många förhandlingar pågår 
o Stort intresse även kring Travbanan, Gärahov och Båramo 
o Stort och smått 
o Både expansioner och nya etableringar 

• Två större etableringar och en expansion 
o Logistikfokus inkl. kompetensförsörjning 

Detta händer internt: 

• Näringslivsfrågor flyttade till kommunen 
• Ny intern hantering/nya system 

o Inbjudningar, nyhetsbrev, företagsregister, företagsbesök, frukostmöten, instagram, 
infopoints, aktivitetskalender, mm 

• Etableringsteam 
• Logistikutbildningar + Samverkan industriprogram (gymnasiet) 
• Kartläggning av tillgänglig verksamhetsmark + Riktlinjer för försäljning 

På gång under hösten/vintern: 

• Två digitala frukostmöten (2okt och 4dec) 
• Ny näringslivssida (vaggeryd.se) 

o Synliggör tillgängliga lokaler och mark 
o En digital väg in för näringslivet – även en väg in fysiskt 

• Planering för Möbelriksdag, 11-12 mars 
• Diskussioner kring elektrifiering av järnvägen 
• Flertalet etableringar 

Aktiviteter för 2021: 

• Företagsbesök,1-2/veckan (NLK) 
• Rundabordssamtal (NLK) 
• Hållbarhetsmorgon (Kansli/Miljö/NLK) 
• Logistiknätverk (LogPoint/NLK) 
• Industriomställning, fordonskomponenter (BGR) 
• Möbelföretagen, kompetensförsörjning/samverkan? 
• Småföretagaraktivitet, julmingel? (NLK) 



 
• Idé-tävling – GGVV (Science Park) 
• Nätverk för kvinnliga företagare (Science Park) 
• SM (Rally + Brukshund) 
• Storstadsnätverk (BGR) 
• Kompetensutveckling (BGR/Regionen) 

5 Rapporter från Möbelclustret, VNR ideella förening och Vaggeryds Handel 

Möbelklustret: 

Thomas Wilson berättar om möbelklustrets fortsatta arbete. Hållbarhetsfilmen som togs fram under 
året och premiärvisades på Stockholmsmässan, fick priser och utmärkelser. Nu har filmen översatts 
till tyska och franska. 

Beslut har tagits att – trots covid-19 – fortsätta arbetet med Möbelriksdagen som den 11-12 mars 
äger rum i Vaggeryds kommun. I oktober ska ett nytt övervägande göras på styrelsemöte. 

ERUF ansökan med en total budget på 12 miljoner kr. Medfinansiering från Region Kronoberg, 
Jönköping och Västra Götaland med 2 miljoner vardera är stoppad. Vi hade stor vilja men saknade 
förmågan att få till det så att finansiärerna var tillfreds. Arbetet är dock inte ogjort utan materialet 
kommer att tas om hand om i samverkan med HDK, professor Torsten Hild och Ulrika Johansson på 
ett eller annat sätt. 

Ideella föreningen VNR: 

Under årsstämman i Hok 16 juni 2020 beslutades att Mårten ska återkommen med förslag på nya 
föreningens upplägg och medlemmar efter sommaren. Vi väntar på förslaget från Mårten. 

Vaggeryds handel: 

Stefan Aronsson, som är inhoppare för Jörgen Johansson, berättar att handelssidan har rullat på trots 
corona. Turistnäring och event har haft det tufft, men inga konkurser så vitt han känner till. Alla har 
hankat sig fram. Bygghandel har dock sett en större efterfrågan än tidigare. 

I övrigt, handelsföreningen jobbar med frammetidning, rabatthäften och presentkort som tidigare. 

Handelsföreningen Vaggeryd/Skillingaryd har ökat i medlemsantal. Från 20 medlemmar förrförra 
året, till 35 förra året, till 50 idag. Det finns stort behov av att träffas. Nu gäller det att hålla kvar 
värdet för medlemmarna, ge dem det nätverksutbyte de eftersöker så att man inte tappar det i när 
man växer i storlek. 

6. Vaggeryds kommun informerar 

Dialogturnén avslutad 

Annika Hedvall berättar: De två sista medborgardialogerna, i Vaggeryd och Skillingaryd, påverkades 
av covid-19 och fick utföras i annan slags form. Blev väldigt bra ändå. Totalt sett på samtliga dialoger 
har 500-1000 personer varit aktiva och engagerat sig på olika sätt, kring hur man kan påverka 
framtida utformningen av Vaggeryds kommun. Nu gäller det att koka ihop resultatet av samtliga 
dialoger till något hanterbart.  

Gert Jonsson: Det framgår tydligt i dialogerna att hållbarhet är viktigt. De flesta vill vara rädda om det 
vi har, men man vill också se en utveckling. 



 
Befolkning ökar trots nedåtgående trend 

Vi ser en tydlig trend på andra ställen att befolkningstillväxten har avstannat. Men Vaggeryds 
kommun fortsätter att växa. Till den sista juni i år ökade vi med 160 invånare. Detta medför också 
utmaningar – våra verksamheter kämpar med att hålla jämn takt. 

I våras stängdes Fenix 2 på grund av skador i byggnaden. Ett mycket gott samarbete mellan 
gymnasieskolan och näringslivet möjliggjorde att elever som saknade lokal i stället kunde flytta viss 
utbildning till AQ och Skänkelund.  

7. Arbetsförmedlingen informerar 

Sören Karlsson från Arbetsförmedlingen rapporterar: En hektisk vår och sommar för 
arbetsförmedlingen. Stor oro nationellt kring hur man ska hantera varslen under jan-mars. Stor vikt 
lades vid att få in folk till a-kassan. 

Generellt stiger arbetslösheten i samtliga kommuner. Den stora frågan är nu vad som händer 
framöver under hösten. 

Arbetslösheten mellan kvinnor och män i Vaggeryds kommun ser likadan ut. 

Bland statistiken antalet nyanmälda lediga platser märks det tydligt att OnePartnerGroup har startat 
en tillfällig verksamhet i Skillingaryd under sommaren för visirtillverkning. Verksamheten kommer 
dock att upphöra i slutet av september och även det kommer att märkas i statistiken.  

Antalet öppet arbetslösa är högre än tidigare år. Ungdomsarbetslösheten är ett gissel – de som hade 
svårt att ta sig in i arbetsmarknaden tidigare har det ännu svårare nu. 

Antalet långtidsarbetslösa (utan arbete i mer än ett år) är högre nu än -18 och -19. Detta är ett stort 
bekymmer eftersom sannolikheten att hitta arbete minskar efter ett år som arbetslös. 
Försörjningsstöd är en stor ekonomisk belastning.  

Nedan följer Sörens Powerpoint med statistik från arbetsförmedlingen. 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 
8. Övrigt 

Mötet avslutas. 

 

Vid tangenterna, 

Simone Kamm 


